

\*吳紹群醫師

所有發表期刊論文

1. Inhibition of the phosphoinositide 3-kinase pathway decreases innate resistance to lipopolysaccharide toxicity in TLR4 deficient mice. *Journal of biomedical science* 2014; 21:20. **(SCI)**  
楊家森，吳紹群，饒政玄，盧祖翔，吳苡甄，陳怡君，林明瑋，曾琇玲，吳佳容，謝青華
2. Nutritional support for hypopharyngeal cancer patients: nasoduodenal tube feeding or total parenteral nutrition, which is better? *中華民國整形外科醫學會雜誌* 2014;23:117-25  
吳政君，陳彥州，蔡昀達，楊景翔，蔡岳儒，郭寶仁，周業彬，吳紹群，謝青華，楊家森
3. Can coronary vein size predict hemodynamic instability during inferior vena cava clamping in liver transplantation? *Transplantation proceedings* 2014;46:692-5. **(SCI)**  
楊勝淳，黃久恩，陳肇隆，鄭汝汾，鄭國偉，王致嫻，吳紹群，黃佳絨，姚文聲，施宗孝
4. The change of respiratory compliance before and after removal of ascites in living donor liver transplantation. *Transplantation proceedings* 2014;46:730-2. **(SCI)**  
施宗孝，楊勝淳，陳肇隆，王致嫻，鄭國偉，黃佳絨，姚文聲，吳紹群
5. Should abnormal coagulation data found in thromboelastography be corrected during liver transplantation? Experience of two cases. *中華民國麻醉醫學會雜誌* 2014;52:43-5  
王致嫻，鄭國偉，陳肇隆，吳紹群，施宗孝，姚文聲，黃佳絨
6. Profiling Circulating MicroRNA Expression in Experimental Sepsis using Cecal Ligation and Puncture. *PLOS One* 2013, 8(10): e77936. **(SCI)**  
吳紹群，楊家森，饒政玄，陳怡君，盧祖翔，曾琇玲，吳佳容，謝青華.
7. Target-controlled infusion versus manually-controlled infusion of propofol with alfentanil for bidirectional endoscopy: a randomized controlled trial. *Endoscopy* 2013;45:907-914. **(SCI)**. 高雄長庚研究成果臨床應用 第一名  
吳紹群，江敏嫻，游佳勳，吳耿良，邱逸群，馬兆緯，高靖維，林坤成，陳冠宏，王鵬智，周安國
8. Profiling circulating microRNA expression in a mouse model of nerve allotransplantation. *Journal of biomedical science* 2013;20:64. **(SCI)**  
吳紹群，楊家森，饒政玄，陳怡君，盧祖翔，林明瑋，吳苡甄，曾琇玲，吳佳容，謝青華

9. Knockout of tlr4 and tlr2 impair the nerve regeneration by delayed demyelination but not remyelination. Journal of biomedical science 2013;20:62. **(SCI)**  
吳紹群, 饒政玄, 盧祖翔, 吳佳容, 吳苡甄, 曾琇玲, 陳怡君, 謝青華
10. Predictive factors for pediatric patients requiring massive blood transfusion during living donor liver transplantation. Annals of transplantation 2013;18:443-447. **(SCI)**  
黃佳絨, 鄭國偉, 陳肇隆, 吳紹群, 施宗孝, 楊勝淳, 姚文聲, 王致嫻
11. Relationship between posoperative lung atelectasis and position of the endotracheal tube in pediatric living-donor liver transplantation. Transplantation proceedings 2012;44:875-7. **(SCI)**  
李慧筠, 呂佳勳, 鹿曉楓, 陳肇隆, 王致嫻, 鄭國偉, 吳紹群, 姚文聲, 黃佳絨
12. Hemodynamic changes during the anhepatic phase in pediatric patient with biliary atresia versus glycogen storage disease undergoing living donor liver transplantation. Transplantation proceedings 2012;44:473-5. **(SCI)**  
黃惠文, 鹿曉楓, 江敏嫻, 陳肇隆, 王致嫻, 鄭國偉, 姚文聲, 黃佳絨, 吳紹群
13. Effect of UW and HTK preservation solutions on the blood potassium levels of patients undergoing living donor liver transplantation. Transplantation proceedings 2012;44:366-8. **(SCI)**  
莊馨怡, 黃惠文, 高靖惟, 陳肇隆, 鹿曉楓, 鄭國偉, 黃佳絨, 吳紹群, 姚文聲, 王致嫻
14. Pain management of living liver donors with morphine with or without ketorolac. Transplantation proceedings 2012;44:360-2. **(SCI)**  
吳紹群, 高靖惟, 林坤成, 陳肇隆, 黃佳絨, 鄭國偉, 姚文聲, 王致嫻
15. Predictive factors associated with re-exploration for hemostasis in living donor liver transplantation. Annals of Transplantation 2012;17:64-71. **(SCI)**  
吳紹群, 陳肇隆, 王致嫻, 黃佳絨, 鄭國偉, 施宗孝, 楊家森, 姚文聲
16. Intraoperative blood and fluid administration differences in primary liver transplantation versus liver retransplantation. 中華民國麻醉醫學會雜誌 2011;49:50-3  
楊勝淳, 陳肇隆, 王致嫻, 黃佳絨, 鄭國偉, 吳紹群, 姚文聲
17. Two cases of massive pleural effusion noted only after induction of anesthesia in living donor liver transplantation. Journal of anesthesia 2011;25:418-21. **(SCI)**  
莊馨怡, 陳肇隆, 廖文慈, 王致嫻, 鄭國偉, 黃佳絨, 王植熙, 甘艾倫, 吳紹群, 姚文聲

18. The method and accuracy of documentation of intraoperative fluids management in liver transplantation recipients. Annals of Transplantation 2011;16:34-8.**(SCI)**  
廖秀蘭，陳肇隆，王致嫻，陳芝羚，黃佳絨，鄭國偉，王植熙，甘艾倫，王世和，劉約維，Kailash Ja，吳紹群，姚文聲
19. Intra-arterial nicardipine successfully relieved post- subarachnoid hemorrhage cerebral vasospasm during aneurysm embolization : a case report. Acta neurochirurgica suppl 2008;104:357-9.**(SCI)**  
林坤成，莊佳琪，Al Kwa，郭葉璘，Sl How，張國安，吳紹群，周安國
20. Use of spectral entropy monitoring in reducing the quantity of sevoflurane as sole inhalational anesthetic and in decreasing the need for antihypertensive drugs in total knee replacement surgery. 中華民國麻醉醫學會雜誌 2008;46:106-11. 台灣麻醉醫學會 50 週年大會海報論文佳作  
吳紹群，王鵬智，廖文慈，施宗孝，張國安，林坤成，周安國
21. Delayed resolution of negative pressure pulmonary edema associated with low-molecular-weight dextran after microsurgery - a case report. 中華民國麻醉醫學會雜誌 2005;43:187-91  
吳紹群，陳弘書，林坤成，陳太乙，張國安，周安國